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Miquel Solans s'oposa a la reestructuració del setembre 

Llagostera, Caldes, Tortellà, Bàscara i 
Amer poden quedar-se sense Guàrdia Civil 
(De la nostra Redacció).— La 
reestructuració de les Forces de 
la Guàrdia Civil que la Direcció 
General del cos vol portar a ter
me abans que acabi el mes de 
setembre, pot tenir una forta in
cidència a les comarques de Gi
rona si no prosperen les tesis de
fensades pel Govern Civil. La 
proposta de la Direcció General 
pel que fa a casa nostra afectaria 
cinc casernes —Llagostera, Cal
des, Amer, Bàscara i Tortellà — , 
les quals serien abandonades i 
deixarien els pobles sense més 
forces de l'ordre que la Policia 
Municipal. La proposta de la Di
recció General va arribar ahir al 
Govern Civil, mentre als munici
pis afectats la gent es mostrava 
preocupada per la marxa de les 
patrulles rurals. Posats en con
tacte amb el governador civil Mi
quel Solans, aquest confirmava 
a la nostra redacció els propòsits 
de la Direcció General, així com 
la seva postura d'informar des
favorablement respecte de tan
cament de les casernes. «Prefe
reixo — diu Solans— que els 
efectius humans de les casernes 
siguin limitats abans que desa
pareguin. Encara que hi hagin de 
quedar quatre homes, sempre és 
millor això que el poble es quedi 
sense forces de l'ordre». 

UN «NO» I UN INFORME 

José Antonio Sàenz de Santa
maría, director general de la 
Guàrdia Civil, porta en la seva 
cartera de projectes una rees
tructuració del cos a nivell de tot 
l'Estat espanyol, enfocada bàsi
cament cap a una reducció de 
plantilla i de destacaments en 
benefici d'una major especialit
zació. Aquesta reforma ha d'es-

El director general, Saenz de Santamaría, té en cartera la reestructuració del 
cos 

tar en dansa abans de cap d'any, 
atès que l'ex-capità general de 
Catalunya el mes de novembre 
deixarà el càrrec. 

PUBLICAT AL BUTLLETÍ 
OFICIAL DEL COS 

Precisament el Butlletí Oficial 
de la Guàrdia Civil publicava di
lluns passat una ordre del direc
tor general segons la qual es 
reorganitzava l'esquema admi
nistratiu del COS. L'ordre asse
nyalava que un cop ha entrat en 
vigor el reial decret pel qual es 

reestructura l'exèrcit de terra, es 
fa necessari retocar la distribu
ció de comandàncies i subsec-
tors a f i i efecte que coincideixin 
amb les regions militars. 

La proposta de reestructuració 
en el marc de les comarques de 
Girona fou feta ahir al matí i con
templa la desaparició de les ca
sernes de Llagostera, Caldes, 
Amer, Bàscara i Tortellà. «Evi
dentment — declarava Miquel 
Solans a PUNT DIARI ahir al 
captard— el Govern Civil no abo
narà pas aquesta proposta i de
mà mateix signarem l'informe 

Miquel Solans no vol que desapare
gui cap caserna 

per enviar a la Direcció General 
en el sentit que no es tanqui cap 
caserna a les comarques de Gi
rona. Paral·lelament, hem dema
nat un estudi actualitzat de la si
tuació de les forces del cos a les 
nostres comarques, i molt espe
cialment a la Costa Brava i a tota 
la zona fronterera. Aquest estudi 
serà enviat al ministeri de l'Inte
rior abans de final de mes». 

Amb tot , la decisió final serà 
presa per la Direcció General i es 
presenta com una qüestió immi
nent, atès el caràcter estatal que 
presenta la reestructuració. 

A Caldes havien comprat ja els 
terrenys per fer noves casernes 

CALDES DE MALAVELLA (Del 
nostre corresponsal, Llorenç 
Rustullet). — La notícia de la pos
sible supressió d'un total de cinc 
casernes de la Guàrdia Civil a les 
nosres comarques ha causat a 
Caldes de Malavella, indret on 
també s'especula amb l'elimina
ció del servei, un fort rebombori 
entre veïns i ajuntament. Sembla 
que un grup de veïns d'aquesta 
població, només d'assabentar-
se de la futura marxa dels efec
t ius, va mobilitzar-se cap a 
l'ajuntament perquè considera
va, tal com van exposar a l'alcal
de Comalada, que aquesta cir
cumstància havia estat provo
cada pel fet que no se solucionés 
la precària situació en què es tro
ben les actuals casernes de la 
Guàrdia Civil a Caldes. Per altra 
banda, cal dir que el propietari de 
l'immoble va presentar fa poc 
una demanda al jutjat per tal que 
la Guàrdia Civil marxés del lloc, 
ja que amenaçava ruïna. 

De tota manera, i abans que 
s'emprengués la decisió de su
primir el servei, l 'ajuntament ja 
havia fet un seguit de gestions 
per intentar pal·liar la deficiència 
infrastructural en què es troben. 
Segons el que va declarar l'alcal
de Lluís Comalada, «les gestions 
fetes per poder aconseguir que 
la direcció general construís una 
caserna van ser primer la previ
sió de terreny suficient en la revi
sió del Pla General aprovada de-

Aquests són els terrenys que l'Ajuntament ha comprat per fer-hi noves ca
sernes (Foto: LR) 

finitivament el 10 de maig de 
1 9 8 2 . En segon lloc —afegeix 

l'alcalde— es va fer l'adquisició 
del terreny assenyalat en una su

perfície de 25 per 4 0 metres, 
que té un sostre edificable sufi
cient per poder acollir set habi
tatges, garatges, oficines i ser
veis complementaris. També 
s'ha fet un avantprojecte per va
lorar aproximadament els costos 
i presentar als diferents munici
pis de la demarcació i preparar 
una documentació que justifiqui 
no solament la permanència sinó 
l'ampliació de la dotació actual». 

Finalment, l'alcalde Comalada 
assegura que també es va fer 
una entrevista amb el cap de la 
comandància de Girona i que 
«en tot cas, l'ajuntament no té 
cap competència sobre la Guàr
dia Civil». De tota manera, Co
malada intentà posar-se en con
tacte amb el governador civil i 
avui a la una hi ha una reunió del 
batlle amb els veïns per explicar 
les gestions fetes a l'entorn del 
tema. 

TampGC ne agrada, a Llagostera 
LLAGOSTERA (De la nostra Re 
dacció).— A Llagostera ahir en
cara noen tenienconeixementofi-
cial, segons que va declarar a 
PUNT DIARI l'alcalde Josep 
Puig, de la possible marxa de la 
Guàrdia Civil. Amb to t , el batlle 
va voler deixar ben clar que con
siderava que a nivell d'ajunta
ment no interessava aquest fet 
perquè des de fa molts anys que 

la Guàrdia Civil presta un impor
tant servei a la població. «A més 
— diu Josep Puig— el terme mu
nicipal de Llagostera és molt 
gran i la patrulla rural anava molt 
bé per aquests indrets. No obli
dem que el nostre poble és una 
cruïlla de diferents carreteres i 
que el trànsit hi és important». 

De tota manera, cal dir que la 
situació en què es troba l'edifici 

és força precària i que malgrat 
que aquesta def ic iència és 
d'anys, no s'ha fet res per 
so luc ionar -ho . «Fins i tot 
— afegeix— vam donar un ter
reny per fer-hi unes noves caser
nes, però sembla que la cosa ha 
quedat aturada». Finalment Jo
sep Puig va manifestar que a ell 
no li feia cap gràcia que treguin 
la Guàrdia Civil. 

Preocupació a 
Amer per quan hi 
hagi futbol 
AMER.— «Si això es confir
ma — assegurava el regidor 
Narcís Junquera, de l'ajunta
ment d'Amer— caldrà pren
dre mesures per evitar la mar
xa de la Guàrdia civil». Amer 
és també un dels pobles on es 
pretén suprimir el servei i això 
no ha pas agradat a la pobla
ció que s'ha començat a 
preocupar per les repercus
sions que el fet pot compor
tar. La preocupació és evi
dent, si bé cal dir que Amer 
no ha estat mai un indret con
f l ict iu. Amb tot , i per fets 
puntuals com és la vigijància 
rural i al camp de futbol quàrT 
hi hagi partit, l'absència del 
Cos es pot fer notar. Fins a la 
data hi havia cinc guàrdies, 
encapçalats per un sergent i 
l'edifici en què estan tampoc 
no té totes les garanties mal
grat algunes millores efectua
des darrerament. 

A Bàscara faran 
tot el possible per 
mantenir-los 
BÀSCARA.— L'oposició a 
l 'eliminació del servei de 
Guàrdia Civil a Bàscara és ra
dical, segons el que va mani
festar ahir a PUNT DIARI l'al
calde de la població. Lluís Llo
ret. La mateixa font assegu
rava que en el decurs 
d'aquesta setmana es convo
caria un ple extraordinari per 
parlar del tema, mentre que 
pel seu cantó el tinent d'alcal
de, Jaume Escofet, manifes
tava que «farem tot el possi
ble perquè la Guàrdia Civil no 
marxi». Tant Lluís Lloret com 
Jaume Escofet remarcaven e l ' 
fet que Bàscara és un poble 
on hi passa molta gent i que 
per tant és fa necessària la 
presència de la Guàrdia Civil. 

Intranquil·litat a 
Tortellà a causa 
dels hippies 
TORTELLÀ.- «La Guàrdia 
Civil és, per a Tortellà, un em-
par perquè aquí estem envol
tats de hippies i encara que ja 
se sap que són gent pacífica 
el nostre poble ja comença a 
haver-hi una mica de droga». 
Josep^ Roura, regidor de 
l'ajuntament de Tortellà, ma
nifestava així la preocupació 
que hi ha a la població per la 
marxa dels guàrdies. «En un 
poble de 8 5 0 habitants és 
una mica un privilegi, però 
fan molt de servei tant a Tor
tellà com als pobles dels vol
tants és a dir Argelaguer, 
etc...». 
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